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 Side 1 af 1  

1) Orientering ved elevrådet.  

a) Anne fortalte, at der på elevrådets seneste møde igen blev drøftet sundhedsniveau 

i bodens udvalg og samt varernes kvalitet. Regler for snekastning blev gennemgået 

og der blev drøftet konstruktive forslag til udskolingens motionsdag i uge 41. 

2) Høring vedr. ny struktur på specialområdet. 

a) Peter beskrev den nye struktur og baggrunden for denne. Bestyrelsen drøftede den 

nye strukturs muligheder og begrænsninger, samt processen bag. 

b) Peter og Henrik M. laver et høringssvar på baggrund af bestyrelsens drøftelse.  

3) Nyt fra skolen. 

a) Der har været fælles jule-klippe-dag og skolens juleafslutning er planlagt. 

Personalet har haft pædagogisk dag, hvor der blev arbejdet med helhedsskole, 

cooperative learning og A-fag.  

b) De forestående overenskomstforhandlinger fylder meget i tankerne hos både 

lærere, elever og forældre. 

c) Ledelsesfeedback på lærernes undervisning og MUS er i fuld gang. Ledelsen 

oplever, at det er meget værdifuldt og spændende at opleve lærernes hverdag tæt 

på, og kunne drøfte undervisningen på en fælles baggrund. 

4) Meddelelser. 

a) Peter fortalte, at det på seneste udvalgsmøde blev besluttet at give skolerne i 

Overlund, Houlkær og Møllehøj mulighed for at danne fælles skoledistrikt. 

Mulighederne i dette skal drøftes i bestyrelserne i den kommende tid.  

b) Peter fortalte, at den kendte kvalitetsrapport i fremtiden bliver afløst af 

”Dialogbaseret aftalestyring”. Bestyrelsen drøftede dette. 

c) Peter oplyste, at der er konstateret PCB i to depotrum på skolen. Rapporten fra 

kommunen foreskriver, at dette skal udbedres i løbet af 1 – 2 år, og dette vil blive 

påbegyndt i den kommende tid og løst efter forskrifterne. 

5) Evt. 

a) Anne-Charlotte fortalte om en meget god oplevelse af den netop gennemførte 

informationsaften om ungdomsuddannelser, som blev afholdt på Houlkærskolen.  
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